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Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 1/2022 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 14. února 2022   

od 16:00 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  Emil Šnaidauf (předseda komise) 

Jan Holeček (místopředseda komise) 
František Pojer 
Jiří Mužík       
Adam Voldán 
Jiří Novák 
 

Tajemník komise Jan Marek  
 
Hosté:    Jitka Ciroková - vedoucí odboru ŽP     
 
Omluveni:   Zdeněk Košlík 
  
Zapisovatel:   Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Adam Voldán 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Ochrana přírody a krajiny v Berouně – biodiverzita 
4. Různé   
 
 
Jednání: 
 
 
K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda pan Šnaidauf, který určil zapisovatelem pana Marka a 
ověřovatelem zápisu určil pana Voldána. 
Konstatoval, že komise je usnášení schopná.  
Navrhl program jednání, který byl členy komise odsouhlasen.   
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu usnesení komise provedl předseda komise pan Šnaidauf, který konstatoval, že všechna 
usnesení byla splněna. 
 
 
K bodu 3 – Ochrana přírody a krajiny v Berouně – biodiverzita 
 
Předseda komise seznámil se současným stavem ochrany přírody a krajiny v katastru. Informoval o 
biodiverzitě a stavu chráněných druhů v konkrétních lokalitách (ledňáček říční, morčák velký, čáp černý, 
skokan skřehotavý, užovka podplamatá, netopýři, volavka bílá, dudek chocholatý, včelník rakouský, 
orchideje), o současném stavu šíření bobra evropského a invazních organizmech (netýkavka žláznatá, 
nutrie říční). Seznámil přítomné se současnými ochranářskými a výzkumnými aktivitami (studium užovky 
podplamaté na Litavce, lokalizace hnízd a kroužkování ledňáčků, zajišťování migrace obojživelníků v 
Brdatkách). Dále hovořil o nutné ochraně lokalit a některých nevhodných úpravách porostů dřevin kolem 
Litavky. Informoval o některých formách prezentace ochrany přírody (revitalizace NS Po stopách českých 
králů, pravidelné články v Radničním listu, výstavy v exteriéru pod Plzeňskou bránou, putovní výstavka 
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do škol realizovaná AOPK ČR k Roku krasu a jeskyní, přednášky k 50. výročí Českého krasu, podpis 
smlouvy o spolupráci mezi AOPK a Berounské destinační agentury). 
 
 
K bodu 4 – Různé 
 
4.1. Lesopark Městská hora 
Proběhla diskuze o stavu lesoparku, po které komise přijala toto usnesení: 
Usnesení: Komise životního prostředí doporučuje radě města zadat zpracování komplexní studie pro 
revitalizaci lesoparku Městská hora. 
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
4.2. Ozelenění vydlážděných ploch na sídlištích 
Pan Holeček představil záměr ozelenění již nefunkčních vydlážděných ploch (především po klepadlech a 
sušácích) na sídlišti Litava, které by podle jeho propočtu přineslo 209 m2 nově ozeleněných ploch. 
Komise po diskuzi přijala k tomuto záměru toto usnesení: 
Usnesení: Komise životního prostředí byla informována o záměru ozelenění již nefunkčních 
vydlážděných ploch na sídlišti Litava. Komise životního prostředí tento záměr vítá a doporučuje ho po  
realizaci na sídlišti Litava rozšířit i na další vhodné lokality jako např. Hlinky, Velké sídliště aj. 
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
4.3. Program příštího zasedání komise 
Tajemník komise informoval, že odbor majetku a investic potřebuje do 15.4.2022 znát stanovisko komise 
ŽP k připravovanému materiálu: „Informace o připravenosti údržby zeleně v sezóně 2022“. Proto je 
potřeba zařadit tento bod na příští jednání komise. Vedoucí odboru paní Ciroková doporučila, aby 
členové komise dopředu předali své podněty k dané problematice, aby se na ně mohly pracovnice 
odboru majetku a investic připravit. Na základě toho přijala komise toto usnesení: 
Usnesení: Členové komise životního prostředí předají své případné podněty k problematice údržby 
zeleně do 31.3 2022 tajemníkovi komise panu Markovi, který zajistí následné předání odboru majetku a 
investic. 
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
Členové komise si naplánovali, že příští zasedání komise se uskuteční 11. dubna 2022 v 16:00 hodin.  
 
 
Předseda komise ukončil jednání v 17:45 hod. 
 
 
 
Zapsal: Jan Marek  
 
 
 
 
Ověřil: Adam Voldán 
 
 
 
 
Předseda komise: Emil Šnaidauf 


